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Město Rychnov u Jablonce nad Nisou

Husova 490, 468 02 Rychnov u Jablonce nad Nisou
tel.č.: 488 880 921 | e-mail: podatelna@rychnovjbc.cz

Z Á P I S
zasedání číslo 3 Zastupitelstva města Rychnov u Jablonce nad Nisou

konané dne 20. 3. 2023 v MěÚ Rychnov u Jablonce nad Nisou od 18:00 hod.

Přítomno: dle prezenční listiny, od začátku jednání 13 zastupitelů, od bodu 2 přítomno 14
zastupitelů

Omluveni: Daniel Koleci
Neomluveni:
Předsedající: Bc. Tomáš Levinský
Zapisovatel*: Jan Tomsa
Ověřovatelé zápisu: Mgr. Marek Zikl, Mgr. Jana Štěpánová Ph.D.

*Předsedající v souladu s jednacím řádem města určil výše uvedenou osobu.
O veškerých přijatých usneseních bylo hlasováno veřejně, zdvižením ruky.

1. Schválení programu

Zápis z předchozího jednání zastupitelstva byl bez připomínek schválen.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města Rychnov u Jablonce nad Nisou schvaluje program zasedání zastupitelstva města.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 649/03/23-Z bylo schváleno.

Přílohy:
zapis zastupitelstvo c 2 - 27.02.2023.pdf

2. Informace starosty

Starosta informoval o pokračujících pracích na objektu Tilia.  Informoval o proběhlé diskuzi s veřejností.
Z diskuze vzešly i poděkování a to konkrétně Ing. Chloubovi za  přednášky o historii města a dále p. Dvořákovi,
který  má  na  starosti  zimní  údržbu  ve  městě.  Proběhla  i  diskuze  k  připravované  změně  systému
odpadového hodpodářství.

Město zajistilo rozbor odpadů z rodinných domů a z panelových domů. Bližší informace o výsledcích rozborů
bude zveřejněno v Rychnovském zpravodaji.

Místostarosta  informoval,  že  myslivci  zachytili  jedno  prase  nakažené  morem.  Místostarosta  informoval
o činnosti městské policie, o počtu přestupků za uplynulé období.

Na zasedání se dostavil zastupitel M. Poláček.

Starosta vyzval  přítomné k povstání a držení minuty ticha za zesnulou bývalou knihovnici  města Renatu
Chloubovou.
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Diskuze:
Ing. Chlouba U hasičské zbrojnice by bylo vhodné udělat stání pro kontejner na bioodpad.
J. Vavroš Připravuje se položení panelů pod hasičárnou, tak aby nedocházelo k rozježdění pozemku.

Návrh usnesení:
návrh usnesení chybí

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

3. Pozemky

Pan Michalko požádal město o prodej části pozemku č. 3052 o výměře cca 53 m2 v k.ú. Rychnov u Jablonce
nad Nisou z důvodu úpravy svodu dešťové vody. Dle ÚPD se jedná o plochu určenou pro bydlení (rodinné
domy a plochu dopravní infrastruktury (místní komunikace).

Vzhledem k tomu, že se na pozemku nachází silniční odvodnění a široká krajnice může být v budoucnu využita
např. pro výhybnu vozidel, doporučuje MěÚ pozemek neprodávat.

 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města Rychnov u Jablonce nad Nisou neschvaluje zveřejnit úmysl prodeje části pozemku
č. 3052 o výměře cca 53 m2 v k.ú. Rychnov u Jablonce nad Nisou.

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 650/03/23-Z bylo schváleno.

Přílohy:
Michalko - pozemek - foto 1.jpeg, Michalko - pozemek - foto 2.jpeg, Michalko - pozemek - žádost,
situace.pdf

Společnost  ČEZ  Distribuce  a.s.  požádala  město  o  uzavření  smlouvy  o  zřízení  věcného  břemene
na pozemek č. 431 v k.ú. Rychnov u Jablonce nad Nisou v rámci dokončené stavby "IV-12-4022074" (kabelové
vedení u č.p. 105, ul. Lužická). Finanční náhrada je stanovena dle ceníku města ve výši 2.900- Kč bez DPH.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  města  Rychnov  u  Jablonce  nad  Nisou  schvaluje  uzavření  smlouvy  o  zřízení  věcného
břemene  na  pozemek  č.  431  v  k.ú.  Rychnov  u  Jablonce  nad  Nisou  v  rámci  dokončené  stavby
"IV-12-4022074" (kabelové vedení u č.p. 105, ul. Lužická) za jednorázovou finanční náhradu se spol.
ČEZ Distribuce a.s. Termín splnění do 30.6.2023.

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 651/03/23-Z bylo schváleno.

Přílohy:
ČEZ VB Lužická 105 - smlouva, VB.pdf

Společnost  ČEZ  Distribuce  a.s.  požádala  město  o  uzavření  smlouvy  o  zřízení  věcného  břemene
na pozemek č.  1491 v  k.ú.  Pelíkovice a  obci  Rychnov u Jablonce nad Nisou v  rámci  dokončené stavby
"IP-12-4013270" (kabelové vedení pro RD na ppč. 680/2). Finanční náhrada je stanovena dle ceníku města
ve výši 2.000- Kč bez DPH.
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Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  města  Rychnov  u  Jablonce  nad  Nisou  schvaluje  uzavření  smlouvy  o  zřízení  věcného
břemene na pozemek č. 1491 v k.ú. Pelíkovice a obci Rychnov u Jablonce nad Nisou v rámci dokončené
stavby "IP-12-4013270"  (kabelové vedení  pro RD na ppč.  680/2)  za  jednorázovou finanční  náhradu
se spol. ČEZ Distribuce a.s. Termín splnění do 30.6.2023.

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 652/03/23-Z bylo schváleno.

Přílohy:
ČEZ VB Pelíkovice 1491 - smlouva, GP.pdf

Společnost  ČEZ  Distribuce  a.s.  požádala  město  o  uzavření  smlouvy  o  zřízení  věcného  břemene
na pozemek č. 3434 v k.ú. a obci Rychnov u Jablonce nad Nisou v rámci připravované stavby "IP-12-4014978"
(kabelové vedení pro ppč. 3440). Finanční náhrada je stanovena dle ceníku města ve výši 2.000- Kč bez DPH.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  města  Rychnov  u  Jablonce  nad  Nisou  schvaluje  uzavření  smlouvy  o  zřízení  věcného
břemene na pozemek č. 3434 v k.ú. a obci Rychnov u Jablonce nad Nisou v rámci připravované stavby
"IP-12-4014978"  (kabelové  vedení  pro  ppč.  3440)  za  jednorázovou  finanční  náhradu  se  spol.
ČEZ Distribuce a.s. Termín splnění do 30.6.2023.

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 653/03/23-Z bylo schváleno.

Přílohy:
ČEZ VB Košovy 3434 - smlouva, situace.pdf

4. Stavební uzávěra

Starosta  předložil  zastupitelstvu  města  návrh  na  stanovení  stavební  uzávěry  pozemků  za  budovou  ZF.
Důvodem je,  aby v této oblasti  bylo zamezeno plánování další  výstavby. Stavební uzávěra by měla platit
do přijetí  nového územního plánu.  Po schválení  stavební  uzávěry proběhne proces,  který potrvá cca 3 -
4 měsíce než dojde k platnosti stavební uzávěry. První projednání územního plánu se plánuje na letošní rok.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  města  Rychnov  u  Jablonce  nad  Nisou  schvaluje  stavební  uzávěru  dle  předloženého
grafického návrhu na pozemku č. 350/1, 351/1 a 296/2 v katastrálním území a obci Rychnov u Jablonce nad
Nisou.

 

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 654/03/23-Z bylo schváleno.

Přílohy:
Stavební uzávěra - situace.png

5. Přidělení finančních prostředků z Grantového programu města pro rok 2023

Zastupitelstvo města projednalo došlé  žádosti  o  poskytnutí  finančního příspěvku z  Grantového programu
spolkové, sportovní a komunitní činnosti v Rychnově u Jablonce nad Nisou pro rok 2023.
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Starosta informoval, že město alokovalo v rozpočtu na Grantový program částku 800 tis. Kč. Požadavky tuto
částku překračují o cca 38 tis. kč.

Diskuze:
Ing. Chlouba Došlo k rozdělení tanečního studia a teď žádají oba subjekty.
M. Relichová Taneční studio V pohybu působí zatím na MŠ.
Ing. Chlouba Nedošlo tedy k navýšení počtu dětí, jde pouze o rozdělení studií. Na relativně stejný počet

dětí by tedy směřovala dvojnásobná podpora oproti předchozím letem.
Ing. Adler Asi by bylo vhodné probrat jednotlivé uchazeče. Kvituje, že ostatní žadatelé mají žádost

o obdobnou částku jako v předchozích letech.
B. Rellich Navýšení žádosti zdůvodnil navýšením nákladů.
Ing. Adler Zdražilo se všem, přesto někteří žadatelé žádají o obdobné částky.
Bc. Levinský U zahrádkářů je  žádost  mimo jiné zdůvodněna i  investicemi (  opravy).  Nezpochybňuje

odůvodnění žádosti na činnost, nicméně zahrádkáři pronajímají budovu a z té by si měly tyto
opravy hradit.

Ing. Adler Při rozdělování financí by upřednostňoval soustavnou činnost před jednorázovými akcemi
jako je třeba dřevodílna Bc. Hofrichterové.

Mgr. Zikl Dřevodílna se pořádá společně se Základní školou a je o tuto akci velký zájem a akce
probíhá cca tři měsíce.

Mgr. Zikl Nenavyšoval by částku grantového programu, žádosti by řešil pouze v rámci schváleného
výdaje.

Ing. Chlouba Upozornil  na chybu v  žádosti  Bc.  Hofrichterové,  která žádá o nižší  částku než kterou
deklaruje na jedno dítě.

Bc. Levinský Sporné žádosti dle diskuze jsou TAPS Magdalena, Taneční studio V pohybu a ČZS Rychnov.
Ing. Benda Upozornil, že v tanečních studiích je pouze polovina dětí z Rychnova, ostatní jsou z okolních

obcí.
Ing. Adler V TAPS Magdalena ubylo cca 25% dětí a přesto je žádost o 15 tis. vyšší než minulý rok.
Bc. Levinský Navrhl poskytnout příspěvek ve výši 60.000Kč TAPS Magdalena, 40.000Kč V pohybu a

20.000 ČZS Rychnov.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města Rychnov u Jablonce nad Nisou rozhoduje poskytnout dotaci v souladu s vyhlášeným
Grantovým programem spolkové, sportovní a komunitní činnosti v Rychnově u Jablonce nad Nisou níže
uvedeným žadatelům. 

Českému zahrádkářskému svazu Rychnov u Jablonce nad Nisou ve výši 20.000 Kč, Mysliveckému sdružení
Dolina Rychnov, z.s. ve výši 50.000 Kč, Mgr. Haně Zemínové na organizaci a zajištění výletů pro občany
ve výši 30.000 Kč, SPARTAK Rychnov z.s. ve výši 435.000 Kč, p. Š. Hofrichterové BcA. ve výši 65.000 Kč,
Rodinnému centru Klubíčko z.s. ve výši 100.000 Kč, TAPS Magdaléna z.s. ve výši 60.000 Kč, Taneční
studio V pohybu ve výši 40.000 Kč

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 655/03/23-Z bylo schváleno.

Přílohy:
Myslivecké sdružení Dolina.pdf, RC Klubíčko.pdf, Spartak.pdf, TAPS Magdaléna.pdf, Zahrádkáři.pdf,
Zemínová Hana.pdf, Hofrichterová Šárka.pdf, TS V pohybu.pdf, souhrn 2023.xlsx

Ověřovatelé: Mgr. Marek Zikl   ............................................................
 

Mgr. Jana Štěpánová Ph.D.   ............................................................
 
Starosta Bc. Tomáš Levinský   ............................................................
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Místostarosta Jakub Vavroš, DiS.   ............................................................
 
Datum vyhotovení:


